
 
 
SKRÄBEÅNS VATTENRÅD 

 
STYRELSEMÖTE Skräbeåns vattenråd 

 
Tid: Tisdag den 10/9 Kl. 14:00-16:30 
Plats: Vånga 77:1. 
 
Protokoll 

 
1. Mötets öppnandes: av Ordförande Henric Djerf 
2. Närvarande:  

Henric D., Annelie W., Bexhet k., Henry N., Hans J., Ulrika H., Eva J., Agne A.,  
3. Val av justerare:  

Annelie W. valdes till justerare, ordförande Henric D valdes också till sekreterare 
eftersom ordinarie sekreterare var frånvarande.  

4. Fastställande av dagordning:  
Dagordningen som var utskickad i förväg godtogs. 

5. Föregående protokoll: 
Ordinarie sekreterare var frånvarande och något protokoll har inte justerats 
sedan förra mötet. Frågan bordlägges därför 

6. Information kring Länsstyrelsen i Halmstad undersökning kring 
närvaro av Havsnejonöga:  
Henric redogjorde att han har pratat med Brodde Almer och Hasse Persson. 
Hasse redogjorde för att havsnejonöga kan observeras i Skräbeån. Brodde 
kände inte till någon rapport om Havsnejonögon i avrinningsområdet. 
Beslut: Henric kommer svara Halmstad länsstyrelse.  

7. Återvätningsprojekt i norra avrinningsområdet: 
Frågan bordlades då sekreteraren satt inne med informationen.  

8. Länsstyrelsens remiss om utökat djurskydd i Immelnsjön: 
Agne berättar om remissen, utökning av fågelskydd, nya områden och längre tid.  
Förslaget begränsar markägarna och fiskerättsägarna tillgång till marken/sjö 
ytan. Agne föreslår; undantag för fiskerättsägaren och markägare.  
För sent att yttra oss från denna organisation, skulle vara gjort 15 augusti 

9. Yttrande ang. omläggning av skog till extensiv betesmark på Vånga 3:14: 
Frågan diskuterades. Ulrika berättade att det är ett äldre ärende som utrests bland 
annat av Anna Grönlund. Styrelsen ser ser inga natur eller miljömässigt problem. 
Beslut: Henric får förtroende att svara 

10. Kartläggning av orsaker bakom brunifiering i syfte att designa 
åtgärder som minskar färgtalen i vattendragen: 
Agne Berättade om utlysningen: Friskt vatten för alla 2050. Immelsjöns 
fiskevårdsområde är huvudsökande. Vattenrådet är med som partner.  

11. Framtiden, projektanställning av vattenrådet: 
Frågan diskuterades, korta punkter redogörs för nedan: 

• Annelie nämner pengar för åtgärdssamordnare (Lova medel) 
• Ulrika nämnde att Helgeån är i samma tankar. 
• Ulrika ska kolla på möjligheterna för samarbete  
• Bromölla har diskuterat ny tjänst enligt Agne 
Beslut: Alla tar med sig frågan och funderar inför nästa styrelsemöte. 

12. Budget för 2024: 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
Foto: Brodde Almer 



Annelie berättade om hur ekonomin ser ut efter möte med Bromölla kommun. 
Bromölla har lovat att hjälpa till med att skicka ut fakturor till medlemskommunerna. 
Men också att vi måste ta över ekonomin själva i framtiden inom föreningen 
Fråga till styrelsen:  
Fakturera för 2023 och 2024 eller enbart 2024? 
 
Där till diskuterades följande frågor: 
Ekonomisystem efter Bromölla lämnat över, förslag VISMA 
Offerter för att få hjälp sköta föreningen?  
Vem gör ansökan inför 2025 till vattenmyndigheten? 
Bromölla kommun har 25K från LOVA projektet (Undersökning glaciala relikter) 
måste undersöka att dessa pengar är kvar 
 
 
Beslut: 2023 och 2024 ska vi fakturera för 
Beslut: Annelie undersöker inför nästa möte möjligheterna att använda oss av 
ekonomisystemet VISMA 
Beslut: Annelie begär in några offerter på extern hjälp med ekonomin? 
Beslut: Annelie kolla med sparbanken för att skapa egna konto 
 

13. Övriga frågor: 
Annelie vill att vi kommer med på workshop i Kävlinge med andra vattenråd 
anordnad av Samverkan för Hanöbukten.  
Styrelsen ställer sig positivt inför en träff till våren. 
 
Ulrika: Det finns extra pengar att söka från vattenmyndigheten utan 
medfinansiering, konkreta projekt.  18 september vattenmyndigheten har en 
digital visning, Ulrika vidarebefordrar. 
Beslut: Agne tittar på ett lämpligt projekt han kände till.  
  

14. Datum för sammanträde under hösten: 
Enligt utskick: 22 okt kl 17:00 Digitalt 
    3 dec kl 14:00 Osby Borgen 
  

15. Mötet avslutas: ca 15:50 
 
 
 
Henric Djerf      Annelie Worgard 


